
Protokół Nr 6/2019 
z dnia 29 marca 2019 roku 

Komisji Petycji, Skarg i Wniosków 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 29 marca 2019 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie Komisji 
Petycji, Skarg i Wniosków Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie komisji trwało od 
godz. 900 do godz. 1030 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:
- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy,
- Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
- Anna Kłosowska- obsługa prawna Urzędu.

Tematem posiedzenia komisji było:
1. Otwarcie posiedzenia;
2. Rozpatrzenie skargi Pani H.Ch;
3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji, powitała wszystkich 
zebranych i poinformowała o dalszym przebiegu posiedzenia. Komisja zajęła się 
rozpatrzeniem skargi dotyczącej podłączenia wodociągu do posesji.

Przebieg posiedzenia komisji

Pan Ireneusz Zieliński przedstawił komisji materiał dotyczący sprawy. 
Poinformował, iż wykonanie przyłącza wodociągowego na nieruchomości Skarżącej w toku 
prac projektowych zostało zaprojektowane. Niestety z powodu braku zgody właściciela 
działki- sąsiada lokalizacja przyłącza do działki została wyłączona z opracowania. Aby 
wykonać przyłącze wodociągowe do nieruchomości Skarżącej konieczne jest uzyskanie 
zgody od właściciela nieruchomości- sąsiada jednak w trakcie trwania prac projektowych 
takiej zgody ni uzyskano. Gmina Dąbrówka w pierwszej kolejności buduje przyłącza 
wodociągowe do nieruchomości mieszkańców zameldowanych i jeżeli są do tego zapewnione 
warunki techniczne.

W dniu 11 marca, 2019 r. wpłynęło ponaglenie dotyczące tej sprawy. Skarżąca w piśmie 
prosi o wyjaśnienie przyczyn i ustalenie winnych przewlekłości postępowania. Na 
przedstawione pismo została udzielona odpowiedź w dniu 14 marca 2019 r. W dniu 19 marca 
2019 r. do Urzędu Gminy Dąbrówka wpłynęła Skarga w w/w sprawie. Mazowiecki Urząd



Wojewódzki w Warszawie w dniu 25 marca 2019 r.(wpływ do Urzędu) przesłał informację o 
otrzymaniu do wiadomości Wojewody Mazowieckiego skargi i prosi o poinformowaniu o 
sposobie jej rozpatrzenia.

Wnioski:

Komisja jednogłośnie zawnioskowała o dalszym rozpatrywaniu skargi na kolejnym 
posiedzeniu komisji.

W dniu 29 marca 2019 r. Przewodnicząca Komisji poinformowała Skarżącą oraz Wojewodę 
Mazowieckiego, iż zajęła się rozpatrywaniem przedmiotowej skargi.

Na tym posiedzenie zakończono.

Edyta Zaręba......

Rosa Andrzej... .....

-XBereda Piotr

Oleśkiewicz Wiktor 

Wójcik Grzegorz....

.....

.......


